
 

 

ZÁPIS Č. 6/2023 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Skalice 
konaného v úterý 12. září 2023 od 18:00 hodin 

v objektu nového obecního úřadu č.p. 132 ve Skalici.  
 

Přítomní zastupitelé:  7  (viz prezenční listina) 
Přítomní občané: (viz prezenční listina) 
 

Program: 

1) Zahájení. 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

3) Kontrola zápisu č. 5/2023 vč. souhrnu usnesení.  

4) Rozpočtová opatření. 

5) Plnění rozpočtu. 

6) Výběr dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu  „Výměna svítidel“. 

7) Žádost o finanční příspěvek – Myslivecký spolek Polabí. 

8) Záměr obce Skalice – nákup pozemku p.p.č. 1188/2 v k.ú. Číbuz. 

9) Žádost o finanční příspěvek – Římskokatolická farnost Číbuz. 

10) Žádost o projednání a schválení dokumentace plánu společných zařízení KoPÚ 

Hubíles, včetně ucelené části k.ú. Číbuz a Smiřice. 

11) Územní studie Skalice – lokalita Zs3.  

12) Diskuse. 

13) Závěr. 

  



 

 

Průběh jednání:  

1) Zahájení 

Starosta obce Milan Karpíšek, zahájil veřejné zasedání zastupitelstva v 18:00.  
Je přítomno 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je usnášení schopné. Dále starosta seznámil 
přítomné s programem zasedání, který doplnil o další tři body. Starosta požádal 
zastupitelstvo o schválení programu.  

Usnesení č. 6/1/2023 
Zastupitelstvo schvaluje program zasedání. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0  
zdržel se – 0  
 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta jmenuje zapisovatelkou Zuzanu Kejřovou a ověřovateli zápisu  
Ivanu Ambrožovou a Mgr. Pavla Kavalíra. 

Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
 

3) Kontrola zápisu č. 5/2023 vč. souhrnu usnesení  

Starosta Milan Karpíšek seznámil přítomné se zápisem č. 5/2023 a konstatoval, že 
nebyly doručeny žádné písemné připomínky a připomínky neuplatnil ani nikdo 
z přítomných.  

Usnesení č. 6/2/2023 

Zastupitelstvo schvaluje Zápis č. 5/2023, vč. souhrnu usnesení, bez připomínek. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

4) Rozpočtová opatření. 

Paní účetní a správkyně rozpočtu Martina Pultrová seznámila zastupitele s návrhem 
rozpočtového opatření č. 2/2023, ve kterém dochází k navýšení příjmů o celkem 
1 246 183,70 Kč (navýšení daňových příjmů, průtoková dotace OPJAK pro MŠ, bytové 
hospodářství – vratná kauce) a o navýšení výdajů o celkem 487 400 Kč (průtoková 
dotace OPJAK pro MŠ, hospice – neinvestiční transfer, požární ochrana – neinvestiční 
transfer spolkům, komunální odpad – stroje a zařízení).  

Usnesení č. 6/3/2023  

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023. 

 Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 



 

 

 
5) Plnění rozpočtu.  

Paní účetní a správkyně rozpočtu Martina Pultrová informovala zastupitele o plnění 

rozpočtu k 31. 8. 2023. Příjmy prozatím činily 10 870 083,75 Kč na upravený rozpočet 

11 440 837,97 Kč, tj. plnění na 95,01 %. Výdaje činily 6 016 409,55 Kč na upravený 

rozpočet 10 542 458,00 Kč, tj. plnění na 57,07 %. Na všech účtech obce je uloženo 

12 882 044,50 Kč (včetně účtů stavebního spoření a pokladny).  

Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 

 

6) Výběr dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu  „Výměna svítidel“. 

Dne 12.7. 2023 proběhlo výběrové řízení zakázky „Výměna svítidel“. Jedná se o výměnu 
svítidel veřejného osvětlení v naší obci. Zadavatel oslovil celkem čtyři firmy. Jednalo se 
o firmu E.O.N, ELEKTRO-LUMEN s.r.o. , EMPEMONT s.r.o. a LAMBERGA s.r.o. .  
Zadavatel přijal do konce lhůty pro podání nabídek jednu nabídku. Jediným hodnotícím 
kritériem byla nejnižší nabídková cena včetně DPH. Nabídka od uchazeče ELEKTRO-
LUMEN s.r.o. splnila všechny podmínky zadávací dokumentace. Nabídková cena včetně 
DPH činí 1 766 615,73 Kč. Dílo bude vyhotoveno do konce října 2023. Zhotovitel díla 
poskytne záruku na jakost. Záruční lhůta na celé dílo činí 10 let na korpus a 5 let na el. 
komponenty. Zhotovitel garantuje záruční i pozáruční servis se servisním zásahem do 
72 hod. od nahlášení závady. Na základě výše uvedeného hodnotící komise navrhuje 
zastupitelům přidělit zakázku tomuto dodavateli.  

Usnesení č. 6/4/2023  

Zastupitelstvo schvaluje výběr dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu “Výměna 
svítidel“, firmu ELEKTRO-LUMEN, s.r.o. a současně pověřuje starostu Milan Karpíška 
k podpisu smlouvy. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

7) Žádost o finanční příspěvek – Myslivecký spolek Polabí dle č.j. 481/2023/S 

Starosta seznámil zastupitele s žádostí Mysliveckého spolku Polabí o finanční příspěvek 
ve výši 15 000 Kč na nákup materiálu, který je nutný pro stavbu nové voliéry sloužící 
pro odchov bažantů.  

Po krátké debatě starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

Usnesení č. 6/5/2023 

Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek ve výši 15 000 Kč na nákup materiálu pro 
stavbu nové voliéry sloužící pro chov bažantů a pověřuje starostu Milana Karpíška 
k podpisu darovací smlouvy.  

  

 



 

 

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

8) Záměr obce Skalice – nákup pozemku p.p.č. 1188/2 v k.ú. Číbuz. 

Starosta seznámil zastupitele se záměrem nákupu pozemku p.p.č. 1188/2 v k.ú. Číbuz. 
Dle územního plánu obce Skalice je využití tohoto pozemku vedeno jako občanská 
vybavenost. Koupí tohoto pozemku obec získá prostor, který bude využit pro další 
aktivity Mateřské školy Číbuz. Pozemková parcela je o výměře 1 485m2 – druh 
pozemku – orná půda. Smluvní strany se dohodly na kupní ceně za předmět převodu 
ve výši 250 000 Kč. 

Kupní smlouva byla zastupitelům předložena.  

Usnesení č. 6/6/2023 

Zastupitelstvo schvaluje nákup pozemku p.p.č. 1188/2 v k.ú. Číbuz za cenu 250 000 Kč 
a pověřuje starostu Milana Karpíška k podpisu kupní smlouvy.  

Kupní cena byla stanovena dohodou smluvních stran a odpovídá ceně v místě a čase 
obvyklé. 

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

9) Žádost o finanční příspěvek – Římskokatolická farnost Číbuz dle č.j. 482/2023/S. 

Starosta Milan Karpíšek přečetl zastupitelstvu žádost Římskokatolické farnosti Číbuz o 
finanční příspěvek ve výši 10 000 Kč na Svatováclavský koncert, který se koná ve středu 
27. září od 18:00 hodin v kostele sv. Václava v Číbuzi. Účinkující bude vokální soubor 
CARMINA SACRA z Nového Bydžova.  V případě zrušení koncertu nebude finanční příspěvek 
poskytnut, resp. bude vrácen. 

Usnesení č. 6/7/2023 

Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek ve výši 10 000 Kč na náklady související 
s pořádáním Svatováclavského koncertu a pověřuje starostu Milana Karpíška k podpisu 
darovací smlouvy.  

 Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

 



 

 

10) Žádost o projednání a schválení dokumentace plánu společných zařízení KoPÚ 

Hubíles, včetně ucelené části k.ú. Číbuz a Smiřice. 

Starosta Milan Karpíšek předložil zastupitelům projektovou dokumentaci Plánu 
společných zařízení, která byla zpracována v rámci Komplexních pozemkových úprav 
v k.ú. Hubíles, včetně ucelené části k.ú. Číbuz a Smiřice. Obvod Hubílesa byl rozšířen o 
ucelenou část k.ú. Číbuz z důvodu zpřístupnění lokality za Malostranským potokem. 
Rozsah řešeného území KopÚ Hubíles, včetně ucelených částí k.ú. Číbuz a Smiřice je 
257,9 ha. Z toho k.ú. Číbuz tvoří 0,09 ha plochy. Po prostudování předložené 
dokumentace vyzval starosta zastupitele k hlasování. 

Usnesení č. 6/8/2023 

Zastupitelstvo obce Skalice schvaluje Plán společných zařízení zpracovaný firmou 
Geoplan Hradec Králové v rámci Komplexních pozemkových úprav v k.ú. Hubíles, včetně 
ucelené části k.ú. Číbuz a Smiřice (dokumentace k datu 05/2023).  

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

11)  Územní studie Skalice – lokalita Zs3. 

Dne 18. dubna na veřejném zasedání zastupitelé schválili pořízení územní studie pro 
plochu Zs3 ve Skalici, dle územního plánu obce Skalice. Zpracovatel studie Ing. Arch. 
Robert Chládek předkládá zastupitelstvu zpracovanou územní studii. Studie mimo jiné 
řeší možnost dopravní obslužnosti pozemku p.p.č. 495/8 v k.ú. Skalice u Smiřic se 
záměrem stavby RD, pěší propojení z plochy Zs3 do centra Skalice přes plochu Ps1.   

Zastupitelstvo bere předloženou studii „Skalice – Lokalita Zs3“ na vědomí. 

12) Diskuse 

a) Starosta informoval zastupitele o žádosti paní Kateřiny Faltové. Žádá 
zastupitelstvo o projednání a případnou aktualizaci pravidla č.5, týkající se 
poskytování finančního daru na zájmovou činnost dětí. Jako příklad paní Faltová 
předložila ceny kroužků Domu dětí a mládeže Smiřice pro rok 2023/24 a částky, 
kterými přispívají okolní obce na zájmové činnosti dětí. V současné době obec 
Skalice poskytuje finanční dar ve výši prokázaných poplatků max. však 1 000 Kč na 
všechny zájmové činnosti jednoho dítěte.  

Po diskuzi se zastupitelé shodují na navýšení dosavadní částky o 500 Kč. 

Usnesení č. 6/9/2023 

Zastupitelstvo schvaluje navýšení finančního daru ve výši prokázaných poplatků, max. 
však 1 500 Kč na všechny zájmové činnosti jednoho dítěte. 

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 



 

 

 

b) Na základě zápisu č. 5/2023 bodu c) ohledně stanovení termínu dalšího postupu v otázce 
kanalizace, starosta vyzval zastupitele k návrhu termínu. Na minulém veřejném 
zastupitelstvu byl předběžně stanoven termín – konec roku 2023. Zastupitelé po diskusi 
navrhují termín v době konání veřejného zasedání, tj. 12. prosince 2023.  

Usnesení č. 6/10/2023 

Termín pro rozhodnutí dalšího postupu v otázce kanalizace obce Skalice se stanovuje 
na 12. prosince 2023. 

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

c) Zastupitel Pavel Kavalír vystoupil s dotazy, či informacemi:  
1) Jak pokročila jednání se spoluvlastníky pozemku p.č. 1228 v k.ú. Skalička nad 

Labem (část pozemní komunikace Skalička-Lochenice), aby mohla být celá 
komunikace předána Královéhradeckému kraji (zbývá majetkově vypořádat 
3/40, kde se jedná o dva spoluvlastníky). Starosta Milan Karpíšek odpověděl, 
že s jedním spoluvlastníkem je na převodu dohodnut, druhého spoluvlastníka 
dosud nekontaktoval.  

2) V jakém stavu je vypořádání nápravných opatření, které KHS uložila obci v 
souvislosti s proběhlou kontrolou veřejného zdraví v MŠ Číbuz (viz bod 14a) 
zápisu č. 3/2023), s ohledem na to, že termín splnění byl stanoven do roku 
2024 a nápravná opatření se týkají stavebních prací, je vhodné je realizovat v 
období prázdnin. Starosta odpověděl, že dle dostupných informací probíhá 
příprava novelizace vyhlášky č. 410/2005 Sb., o hygienických požadavcích na 
prostory a provoz zařízení a provozoven pro výchovu a vzdělávání dětí a 
mladistvých, která by měla vstoupit v platnost od 1. října 2023, a měla by 
přinést určité rozvolnění některých technických podmínek (počet záchodků, 
umyvadel, sprch či jiných zařizovacích předmětů by měl zůstat na uvážení 
zřizovatele), proto se čeká na ukončení legislativního procesu a podle toho 
bude rozhodnuto, zda je požadavek KHS relevantní. 

3) Jaký je stav opravy úseku dešťové kanalizace v Číbuzi Na Drahách, kde 
přetrvává havarijní stav na výusti do vodoteče svedené do Malostranského 
potoka. Starosta Karpíšek sdělil, že zatím oprava nebyla realizována. S panem 
Srbou jsou dohodnuté práce. V současné době je nemocen. 

4) Informoval zastupitele o II. jednání Výboru pro investice a rozvoj obce, které 
proběhlo 20. 6. 2023 v klubovně v Číbuzi. Členové výboru zde mj. přijali tato 
usnesení: 

a) Výbor pro investice a rozvoj obce doporučuje Zastupitelstvu obce Skalice, 
s ohledem na zvyšující se náklady na stavební práce a rizika spojená 
s dlouhodobě neřešenou problematikou likvidace odpadních vod v obci, vč. 
nemožnosti zásadnějších investic zejména do dopravní infrastruktury a 
omezení celkového rozvoje obce, do konce měsíce října podniknout nezbytné 
kroky pro zajištění pokračování projekčních prací v rámci akce „Kanalizace 
Skalice, Skalička a Číbuz – dokumentace stavby (DÚR + DSP + DPS).“ 



 

 

b) Výbor pro investice a rozvoj obce doporučuje Zastupitelstvu obce Skalice 
zajistit odborné prověření celkového stavebně technického stavu budovy 
Mateřské školy Číbuz a vypracování Technicko-ekonomické studie přestavby 
stávajícího objektu s případnou variantou novostavby, vč. energetické 
koncepce. 
c) Výbor pro investice a rozvoj obce doporučuje Zastupitelstvu obce 
Skalice zajistit odborné prověření celkového stavebně technického stavu 
budovy č.p. 32 ve Skalici a zvážit zapojení veřejnosti do hledání jejího dalšího 
využití, např. formou ankety. 

5) Poděkoval Mysliveckému spolku Polabí Skalice za instalaci odpočívadel pro 
dravce v aleji v Číbuzi u MŠ. 

 
Zastupitelé berou informace na vědomí. 

 

d) Zastupitel Karel Pavliš vznesl dotaz na vývoz kontejneru na velkoobjemový odpad, 
který je umístěn ve dvoře objektu čp. 2 ve Skalici. Starosta odpověděl, že vývoz 
kontejneru může zajistit kdykoli na základě telefonní objednávky u firmy Marius 
Pedersen. Jinak se počítalo s variantou, že odpad bude dán do kontejnerů 
velkoobjemového odpadu, které budou přistaveny v podzimním období. Jejich 
svoz zajišťuje firma M.P. Tím by se ušetřili finanční výdaje za dopravu. 
  

Zastupitelé berou informace na vědomí. 

 
e) Pan Koníř vznesl dotaz – proč není vysekán zarostlý pruh trávy podél příkopu, 

v úseku bývalého koupaliště v Číbuzi? Starosta odpověděl, že pruh pozemku podél 
silnice není ve vlastnictví obce. V případě, že pracovníkům obce vznikne volné 
okénko v harmonogramu prací, zarostlý pruh trávy podél cesty posekají. 

 Dále pan Koníř vznesl další dotaz – proč se nevysekává tráva po celé délce břehu 
Černilovského potoka? Vysekáno je jen někde. Starosta odpověděl, že koryto 
potoka s přilehlými břehy je ve správě Povodí Labe. Zarostlé břehy se vysekávají 
pouze ve středu obce z důvodu vzhledu návsi ve Skalici.    

 
Zastupitelé berou informaci na vědomí. 

 

13) Závěr  

Starosta Milan Karpíšek ukončil zasedání ve 20:00 hodin. 

 

Zapsala: Zuzana Kejřová v.r.   Ověřovatelé zápisu:  Ivana Ambrožová 
          

Mg. Pavel Kavalír 
        

Starosta:  Milan Karpíšek  
Skalice 22. 9. 2023 


